
Agent Marquinho: Nikt z Interu nie rozmawiał ostatnio ze mną

News - ASRoma.pl

Włoska prasa zaserwowała dziś doniesienia o zainteresowaniu Interu

osobą Marquinho. Portal fcinternews.it postanowił skontaktować się z

agentem Brazylijczyka, Marcio Rivellino.

 

Dziś wyszły pogłoski o Interze po Marquinho. To możliwa hipoteza?

- Nie mogę powiedzieć nic innego niż to, że nie ma w tym momencie niczego

konkretnego. Sądzę, że są to zwykłe plotki.

 

Ktoś z Interu rozmawiał z tobą w kwestii Brazylijczyka?

- Tak, w przeszłości rozmawiałem z Interem o Marquinho. Teraz nikt z Interu nie

pojawił się i nie rozmawiał ze mną.

 

Wykluczasz kontakt pomiędzy obydwoma klubami?

- Jeśli ktoś z Interu kontaktował się z Romą, nie zostałem poinformowany. Znam

Brancę i ludzi o transferów w Interze, jednak w ostatnim czasie nie rozmawiali ze

mną.
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